
Oœwiadczenie z³o¿one
przez senatora Paw³a Klimowicza

na 78. posiedzeniu Senatu
w dniu 9 czerwca 2011 r.

Oœwiadczenie skierowane do ministra infrastruktury Cezarego Grabarczyka

Szanowny Panie Ministrze!
Zwracam siê do pana ministra z pytaniem: kiedy zostan¹ przeznaczone pieni¹dze na budowê wscho-

dniego odcinka obejœcia miasta Krakowa w ramach drogi S7?
Miasto Kraków wyda³o 23 miliony z³ na przygotowanie inwestycji, miêdzy innymi na wykup niezbêd-

nych dzia³ek, wojewoda ma³opolski wyda³ pozwolenie na budowê drogi, nie ma ju¿ wiêc formalnych prz-
eszkód, by rozpocz¹æ inwestycjê.

Pan minister zapewnia³ krakowian za poœrednictwem mediów, ¿e decyzja o budowie tego odcinka
drogi S7 zapadnie na prze³omie kwietnia i maja 2011 r., nastêpnie termin podjêcia decyzji zosta³ prze-
suniêty na maj. Panie Ministrze, termin min¹³, proszê wiêc o jednoznaczne stwierdzenie, czy rz¹d PO
spe³ni swoj¹ obietnicê i zapewni finansowanie odcinka obwodnicy Krakowa.
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